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ERP Functional Analyst (Level 3) to Support the SAP Functional Team 
Analyste fonctionnel PGI (Niveau 3)  pour soutenir l'équipe fonctionnelle de SAP 
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QUESTIONS & ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES 
001 

 
This document is issued to answer questions from bidders regarding Innovation, Science and Economic 

Development Canada RFP# IC401626. ALL TERMS AND CONDITIONS OF THE RFP REMAIN 
UNCHANGED. / Ce document est publié pour répondre aux questions des soumissionnaires concernant 

la demande d’Innovation, Sciences et Développement économique Canada DDP #IC401626. TOUTE 
LES MODALITES ET CONDITIONS DE LA DDP DEMEURENT SANS CHANGEMENT. 

 
 

**Version française ci-dessous** 
 
 

Question No. 1: 
Is it possible to get a word version of the above mentioned solicitation. 
 
Answer No. 1: 
All available and relevant documents are available on Buyandsell.gc.ca. Documents will not be converted 
to a Word version. 

 
 
 
 

***English Version Above*** 
 
Question No. 1: 
Est-il possible d'obtenir une version mot de la sollicitation mentionnée ci-dessus. 
 
Réponse No. 1: 
Tous les documents disponibles et pertinents sont disponibles sur Buyandsell.gc.ca. Les documents ne 
seront pas convertis en version Word. 


